
国金亚洲顾问公司董事周可祺先生应邀到深圳出席2023TEOB大湾区青年经济论坛，于2023年８月
６日参与该青年经济论坛的高锋对话，与深港发展研究院（北京大学香港科技大学深圳研修院）执行
院长黎奇峰教授、香港城市大学商学院洪为民特聘教授、中国国际金融股份有限公司等嘉宾共同发言
探讨湾区与海内外市场的互动新机遇，以及分享澳门的中国与葡语系国家商贸平台的重要作用及中葡
及中非的商业合作经验。

GoldChess Director Mr. Danny Chau was invited by 2023 TEOB Economic Forum (Guangdong-Hongkong-Macao
Greater Bay Area Youth Economic Forum) to give a speech sharing with Executive Dean Prof. Li of Shenzhen-
Hongkong Development Institute (PKU-HKUST Shenzhen-Hongkong Institution), Adjunct Professor Witman
Hung, College of Business of City University of Hong Kong, CICC Speaker to explore the new business & trading
opportunities between GBA and overseas market. Mr. Chau also introduced the national policy of Macau China-
Portuguese-speaking Countries Commercial and Trade Service Platform and shared the business experiences and
understanding with Portuguese-speaking countries and African countries.
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